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THRANGU DHARMA SOCIETY PETALING JAYA 
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Tel/ Fax: 03-7958 8548 

 

OUR BEST WISHES AND INVITATION TO PARTICIPATE IN  

“Usher in the first morning of the New Year 2014”  
with our Resident Lama -  Lama Lodro 

 
 

Greetings to all Dharma Brothers and Sisters, 

Because of time constraints, this newsletter will only be posted on our Thrangumy website and 
TDSPJ facebook, but not in the normal surface mail. 
 
Many could still remember vividly 
that His Eminence Tai Situ Rinpoche 
had instructed Karma Kagyu 
Monasteries and Centres all over 
the world to conduct all night 
chanting to usher in the 2000 
Millennium Year. In the morning 
after, the whole world was awaken 
by the news that His Holiness 
Karmapa had painstakingly walked 
across the Himalaya against all 
odds and finally landed in India.  
 
The all night chanting to usher in the New Year had since continued in Thrangu Centre until 
2006.  Many people who had found this all night chanting meaningful and energising had time 
and again requested the event to be resumed. We are pleased to inform you that Lama Lodro 
had agreed to that and we hope the staunch practitioners will come in full force to experience 
the blissfulness and wonders of the all night chanting. 
 

ACTIVITIES AT THRANGU CENTRE (31st December 2013 to 1st January 2014) 
 
ALL-NIGHT CHANTING TILL THE FIRST LIGHT OF DAWN 
 
From 10.00 pm on New Year Eve till the break of dawn of 1st January 2014 (Wed), there will be 
all-night chanting of the Heart Sutra for removing obstacles, bringing luck and prosperity and 
invoking protection for the coming year. A break will be made at 11:30pm for countdown to the 
New Year.  Refreshments and snacks will be provided throughout the night.  Interested Dharma 
brothers and sisters are invited to take part. 
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GREETING THE NEW YEAR 2014 
 
At the first light of the New Year, all present at the centre will be led by the Venerable Lama 
Lodro and monks to make light offerings and pray for world peace and happiness for all beings.  
All light offering will be given FREE to show our deepest gratitude for your unfailing supports to 
this centre for the past years. A Sang Puja and chanting of the Eight Auspicious Prayer will then 
follow to conclude the auspicious event of receiving the arrival of the New Year. 

 

 

PROGRAMME SUMMARY节目表 

 

Date日期 

 

Time时间 ACTIVITY活动 

ALL NIGHT CHANTING     赞诵佛经迎 2014年新禧 

Tue星期二 

31/12/2013 

10.00pm - 11.30pm  Chanting of Heart Sutra 

 赞诵心经 

 11.30pm - 11.55pm  Light supper 

 夜宵 

 11.55pm - 12.00mn  Count down to usher in New Year 2014 

 新年倒数 

Wed星期三 

01/01/2014 

  0.00am -  5.00am 
 

 Chanting of Heart Sutra 

 赞诵心经 

   5.00am - 6.00am 
 

 Offering of light at the first light of dawn 

 第一曙光时分供灯迎新禧 

   6.00am -  6.30am 
 

 Eight Auspicious Prayers八吉祥供 

 Sang Puja香供 
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曙光呈祥迎 2014 年新禧 
 

新年伊始的第一个清晨，颂赞佛经迎新禧的活动来祈求持久的世界和平已经是创古佛教中

心的长年活动。今年， 
 

创古佛教中心活动 
 

创古佛教中心在阳历除夕晚 2013 年 12 月 31 日至 2014 年 1 月 1 日将为佛友们推出一系列

的活动如下所述。 

 

1. 赞诵佛经迎 2014 年新禧 

阳历除夕晚 12 月 31 日（星期二）10.00 时至新年的第一曙光时分，我们将通宵达旦

的赞诵心经。欲参加者，报名从速，本中心将预备茶点招待。 

 

2. 圓滿新禧供灯，祈求世界和平 

晨光曦微时分喇嘛洛卓将带领其他喇嘛参於者一齐供灯，祈求世界和平、前途光

明。为表达我们感谢您们历年来的鼎力支持，所有供灯一律免费。最后法会将以香

供和诵赞八吉祥祈请文，来圆满新禧祈福。 

 

 

 


